

## GFRK styrelsemöte 2022-05-08 (reviderad)

**Närvarande:** Lilian Hultin, Mariana Olsson, Johanna Rickardsson, Pontus Larsson, Fredrik Goetzinger, Linda Edel, Natalie Johansson (VC)

**Sekreterare:** Johanna Rickardsson

**Justerare:** Linda Edel



### 1. Mötet öppnas

Mötet öppnas av vice ordförande.

### 2. Val av justerare

Till justerare väljs Linda Edel.

### 3. Agenda och föregående möte

Godkännande av agenda

Anteckningarna från styrelsemötet den 2022-04-05 godkändes.

### 4. Ungdomssektionen

**Information från Tilde** (ej närvarande)

### 5. Ridskoleverksamhet och utbildning (övrig avsutten utbildning)

**Information från ridskolechef** (Natalie)

#### *Prolympia*

Möte med Prolympia den 16/5. Lektionspriser och resurser ses över till kommande termin så vi säljer till rättmätig förtjänst.

#### *Säkerhetspolicy*

Vi gör en översyn av säkerhetspolicyn. Alla som behöver ta del av säkerhetspolicyn kommer även att få skriva under den när den är klar.

### 6. Anläggning

#### **Renovering av innertaket i stallet (byte av bjälklag), status**

Styrelsen tillsammans med ridskolechefen gör en besiktning av golvet uppe på vinden i stallet. Vår bedömning är att bärlager och bärlinor ser bra ut. Jobbet att byta ut plankorna på golvet skulle gå att utföra med ideell arbetskraft. De gånger som personalen behöver gå över taket är för att reglera ventilationen. I övrigt ska golvet inte behöva belastas om vi tydligt spärrar av där. Golvet på vinden, åtgärder:

- Stänga av större delar av taket och informera om det.
- Ta bort gammalt virke och lägga dit nytt samt ta reda på vad virket kostar.
- Begränsa hur mycket hö som förvaras på vinden till hösten och markera ut platser.

Vi gör även en översyn av taket i privatstallet. Det är ett stort projekt att renovera innertaket och vi kommer ta in en offert från en byggfirma.

Vi ser en möjlighet att påbörja arbetet med att byta ut golvplankor på vinden det här året. Vi avvaktar med taket i privatstallet i väntan på nya prisuppgifter. Vi kan börja söka bidrag i år.

## **Karantänsstall**

Ett karantänsstall kan bestå av 3 boxar. Det finns 2 förslag på placering. Det ena förslaget är den nedre parkeringen där det finns en guten platta som är tillräckligt stor för ändamålet och området rymmer även en ny hage.

Det andra förslaget är att göra om lägerstugan bredvid klubbis. Här finns en hage, framdraget vatten och el. Det finns också en viss närhet till andra hästar men på lämpligt avstånd. Huset är i behov av renovering om det ska användas till något.

Vi ska börja titta på kostnader bland annat för den platsinredning som behövs i ett karantänsstall.

## **Förvaltningsplan**

Vi behöver göra en översyn av fastigheten och en renoveringsplan över det som ska prioriteras. Styrelsen får i uppdrag att utforma en förvaltningsplan med budget, pris, prioritet, riskanalys.

Vi diskuterar saker kring anläggningen som är prioriterade nu, bland annat:

- Uppvärmning vatten till skolhästhagen vintertid. Här behöver vi titta på alternativ för en ny värmeslinga.
- Golvet i stallet behöver jämnas ut på några ställen, så man inte snubblar.
- Inspektera stolparna i stallet, byta ut och förstärka.
- Fixa en bättre trappa in till läktaren i ridhuset.
- Koppla in nödbelysning.

## **Huvudledning genom skolhästarnas hagar, status**

Sommarhagen kommer att bli mindre till ytan och hästarna får kortare betestid under den här perioden när ledningen ska placeras ut. Vi kommer att behöva stängla om den sidan på hagen där ledningen går.

## **7. Ekonomi**

### **Information från kassör**

Ungefär samma ekonomiska läge som förra året vid den här tiden. Vi tar höjd för att det kan bli ökade kostnader för bland annat hö och spån.

### **Kostnader för helgpersone, uppföljning**

Personal behöver vara med på stalltjänst vid riskfyllda moment och då är insläppet vanligaste säkerhetsrisken. Vi ser över schemat och löser det med vår egen personal. I samband med det går vi igenom några andra säkerhetsåtgärder. Åldersgränsen för att utföra stalltjänst ensam ska vara 18 år och det ska framgå i kontraktet. En annan viktig sak kring säkerheten är att använda rätt utrustning, t.ex. hjälm och skor med förstärkning, samt att ha en egen olycksfallsförsäkring.

### **Räknat ut omsättning/intäkt per häst och uppsittningar per häst generellt**

Nu finns en kalkyl på vad vi tjänar per lektion när vi behöver jämföra priser mellan olika aktiviteter. Underlaget har delats med alla i styrelsen och ridskolechef samt finns på Driven.

## **8. Inackordering**

### **Arbetsgrupper – uppföljning**

Det ska göras en uppföljning utav våra fyra arbetsgrupper och arbetstimmar som står med i uppställningsavtalet. Förslaget är att vi istället för arbetstimmar koncentrerar arbetstiden på några arbetsdagar då alla hjälps åt med saker som vi samlat ihop och som behöver fixas. På så sätt blir det lättare att nå ut med information om vad det är som behöver göras inom respektive grupp och följa upp på vad som utförts. Det blir en punkt på nästa hästägarmöte.

## 9. Sponsring

-

## 10. Styrelsen

### **Bilder på styrelsen**

Styrelsens medlemmar har fotograferats individuellt i samband med styrelsemötet.

### **Distriktets årsmöte 27 mars, återkoppling**

Se årsmötesprotokoll på Gävleborgs Ridsportförbunds hemsida:

<https://www.ridsport.se/Distrikt/gavleborgsridsportforbund/Omoss/arsmoteshandlingar/>

## 11. Tävling

-

## 12. Övrigt

### **Införskaffa en fyrhjuling**

Vi vill undersöka om det kan vara lönsamt i längden att införskaffa en fyrhjuling för olika sysslor på anläggningen där det kan vara smidigare än att använda traktorn och vara billigare i drift.

## 13. Nästa möte

Nästa möte **7 juni. Tid kl 18.30.**

AU-möte 24 maj kl 18.30.

## 14. Mötet avslutas

Vice ordförande avslutar mötet.